
Zápis z 226. zasedáńı AS MFF UK dne 4. května 2017

Př́ıtomni: Z. Drozd, C. Brom, J. Svoboda, J. Novotná, M. Feistauer, J. Fiala (odchod 22.00), R. Grill, S. Hencl
(odchod 22.50), B. Hladká, J. Hric, P. Korcsok, M. Krtička, M. Maciak, T. Masař́ık, J. Muśılek, O. Pangrác,
J. Pavl̊u, M. Pešta, J. Pikora (odchod 19.00), M. Pšenička, M. Žák.

Hosté: J. Kratochv́ıl, J. Trlifaj, F. Chmeĺık, V. Kuboň, L. Skrbek, V. Baumruk, O. Čepek, M. Rokyta, M. Vlach,
A. Ĺıska, D. Lanková, A. Havĺıčková.

Omluveni: J. Stráský, V. Musil, V. Kučera.

Zasedáńı bylo zahájeno v 18:10 v posluchárně M1. Zasedáńı ř́ıdil Z. Drozd.

Program zasedáńı (upravený)

1. Schváleńı programu

2. Schváleńı zápis̊u z 223.–225. zasedáńı

3. Vyhlášeńı voleb do SKAS

4. Výběrová ř́ızeńı

5. Pronájem restaurace na Malé Straně a bufetu v Troji

6. Informace vedeńı fakulty

7. Návrh rozpočtu MFF na rok 2017

8. Návrhy nových vnitřńıch předpis̊u fakulty

9. Předkládáńı strukturované zprávy o výsledćıch studentské ankety

10. Různé

1. Schváleńı programu

Na základě diskuse byly do programu doplněny nové body.

Hlasováńı 20 – 0 – 0
Program byl schválen v upraveném zněńı.

2. Schváleńı zápis̊u z 223.–225. zasedáńı

P. Korcsok vyjádřil přáńı svolávat zasedáńı řádně a jasně s ohledem na posledńı mimořádně svolané 225.
zasedáńı. Zápisy předchoźıch tř́ı zasedáńı byly schváleny tichým souhlasem.

3. Vyhlášeńı voleb do SKAS

SKAS informoval o záměru vyhlásit volby do studentské komory.

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK vyhlašuje volby do SKAS na 24. května 2017, jmenuje předsedou

volebńı komise Mgr. Tomáše Roskovce, mı́stopředsedou Josefa Svobodu a pět daľśıch člen̊u:
Ondřej Mička, Barbora Kociánová, Matěj Kocián, Jan Škvára, Tomáš Toufar. Dále pověřuje
SKAS MFF UK jmenováńım daľśıch člen̊u volebńı komise.“

Hlasováńı 21 – 0 – 0
Usneseńı bylo přijato.
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4. Výběrová ř́ızeńı

AS MFF UK byl vyzván jmenovat své zástupce do komiśı pro výběrová ř́ızeńı.

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK jmenuje do konkurzńıch komiśı tyto své zástupce:

IS — J. Hric (náhr. T. Masař́ık),
MS & KJP & KTV — M. Feistauer (náhr. J. Svoboda),
FS — R. Grill (náhr. J. Stráský a M. Pšenička).“

Hlasováńı 21 – 0 – 0
Usneseńı bylo přijato.

5. Pronájem restaurace na Malé Straně a bufetu v Troji

Pan tajemńık požádal AS MFF UK o vyjádřeńı k plánovanému prodloužeńı pronájmu restaurace na Malé
Straně (do 31. 12. 2020) a bufetu v Troji (do 31. 10. 2022) pańı A. Starostové. Předsednictvo jednomyslně
schválilo výjimku k pozdńımu předložeńı materiálu pro jednáńı AS MFF UK. Součást́ı návrhu jsou nové slevy
pro studenty, v́ıce zarezervovaných mı́st pro zaměstnance a studenty a jedno vegetariánské j́ıdlo denně v objektu
na Malé Straně.

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK bere se souhlasem na vědomı́ návrh na prodloužeńı nájemńıch

smluv s pańı A. Starostovou.“

Hlasováńı 20 – 0 – 1
Usneseńı bylo přijato.

Zasedáńı je přerušeno a pokračuje 19:01 v zasedaćı mı́stnosti M250.

6. Informace vedeńı fakulty

Pan děkan informoval senát o následuj́ıćıch skutečnostech:

• MFF UK bude jednou ze čtyř fakult UK, kterou zasáhne návštěva mezinárodńıho hodnot́ıćıho týmu na
UK (zajǐst’uje Evropská asociace univerzit v rámci projektu Institutional Evaluation Programme).

• Fakulta přijala dva hostuj́ıćı profesory.

• Ceny děkana MFF za nejlepš́ı knižńı publikace roku 2016 źıskala monografie
”
Surface-Enhanced Raman

Spectroscopy“ od M. Procházky a skripta
”
Matematická analýza nejen pro fyziky V“ od kolektivu ve-

deného P. Čihákem. Cenu mı́sto zesnulého P. Čiháka převzali zástupci kolektivu autor̊u M. Rokyta a K.
Výborný.

• MFF UK má dva projekty OP VVV doporučené k postupu do 2. kola hodnoceńı — na úpravy poslucháren
a na inovaci techniky pro fyzikálńı výuku.

• Ve výzvě č. 02 16 018
”
Rozvoj výzkumně zaměřených studijńıch“ uspěl lingvistický projekt a dále jeden

modelářský ve spolupráci s univerzitou v Ostravou.

• Detailńı d̊uvody vratek z projekt̊u GAUK v roce 2016 na IS.

• Vývoj mezd na MFF UK v posledńıch letech.

Prod. Skrbek informoval o výstavbě nového pavilonu v Troji –– děkan čeká na doporučeńı výběrové komisi.

Prod. Vlach informoval o:

• Uděleńı ceny Miloslava Petruska za prezentaci UK za rok 2016 pro řešitele projektu
”
Záchrany a zpř́ıstupněńı

rotundy sv. Václava.“

• Nových partnerech: Oracle & Strojmetal Aluminium Forging s.r.o.

• Vznikne nový referát firemńı spolupráce — s ńım vznikne i potřeba najmout nového člověka (bude placen
převážně z OP3V).

• V brzké době bude muset doj́ıt, z d̊uvod̊u rozhodnut́ı kolegia rektora, ke změně titulńı stránky fakultńıho
webu.
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• Byla podepsána smlouva mezi FF a MFF UK o pořádáńı české lingvistické olympiády — umožńı to
pořádáńı mezinárodńı lingvistické olympiády v červenci 2018.

Prod. Chmeĺık připomněl možnost podávat SFG, termı́n je 15. května.

Prod. Kuboň informoval o bĺıž́ıćı se institucionálńı akreditaci –– př́ıprava materiál̊u bude prob́ıhat od 5. května
do konce června. Je třeba vyhotovit (1) institucionálńı kontext, (2) personálńı dotazńıky za kĺıčové učitele
(bude částečně připraveno z r̊uzných databáźı). Rektorát očekává podáńı institucionálńı akreditace v ř́ıjnu
2017. Součást́ı bude i sebehodnot́ıćı zpráva na základě mezinárodńıho hodnoceńı. U běž́ıćıch obor̊u se nepoč́ıtá s
prodloužeńım akreditace na dostudováńı –– t́ım se pravděpodobně akreditace urychĺı i u obor̊u, které akreditaci
maj́ı platnou ještě několik let.

SKAS si vyžádal zahrnut́ı zástupce student̊u do pracovńı skupiny pro akreditaci.

7. Návrh rozpočtu MFF na rok 2017

AS MFF UK vzal na vědomı́ zápis jednáńı ekonomické komise k navrhovanému rozpočtu. Zápis byl doplněn
o odhad J. Kuči na množstv́ı nezapočtených RIV bod̊u (tvoř́ıćıch polovinu ukazatele K), očekává se, že tyto
chyby budou vyrovnány v rozpočtech daľśıch let.

M. Rokyta detailně prezentoval postup tvorby rozpočtu a děleńı prostředk̊u na sekce. Zdroje poněkud poklesly,
což je dáno na jedné straně poklesem počtu student̊u na jedné straně a přerozděleńım vědeckých peněz univer-
zitou na nové projekty Primus, bonifikace a potřeby rektorátu. Do výpočtu pod́ılu sekćı na hospodařeńı centra
vstupuj́ı tyto faktory s následuj́ıćımi vahami: (1) plocha sekćı (1000 Kč za m2), (2) grantové režie (60 % hodnoty
těchto režíı), (3) vyplacené mzdy z institucionálńıch prostředk̊u (zbytek potřebné částky se rozpočte v poměru
těchto částek).

J. Pavl̊u se zeptal zda lze prostředky přidělené na program PROGRES využ́ıt na typicky provozńı náklady (tj.
nákupy nábytku, kancelářských potřeb, výpočetńı techniky, atd.). V. Baumruk to potvrdil.

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK schvaluje Návrh rozpisu dotace na rok 2017 tak, jak jej předkládá

vedeńı fakulty.“

Hlasováńı 20 – 0 – 0
Usneseńı bylo přijato.

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK schvaluje rozpočtové úpravy k 1. 1. 2017 tak, jak je předkládá

vedeńı fakulty.“

Hlasováńı 20 – 0 – 0
Usneseńı bylo přijato.

8. Návrhy nových vnitřńıch předpis̊u fakulty

P. Korcsok informuje, že legislativńı komise přij́ımá pozměňovaćı návrhy k vnitřńım předpis̊um ṕısemně do 9.
května do p̊ulnoci.

Členové senátu a vedeńı se dohodli, že budou diskutovat pouze konfliktńı body, jazykové korektury se vyřeš́ı
mimo připomı́nkové ř́ızeńı.

J. Kratochv́ıl představil návrh nového statutu fakulty včetně př́ıloh. Dokumenty reflektuj́ı novou terminologii
akreditačńı komise. Sliby byly sloučeny do jedné př́ılohy (s výjimkou RNDr.) a doplněny o české ekvivalenty. V
pr̊uběhu rozpravy si SKAS vyžádala doplněńı Organizačńıho řádu o možnost jmenováńı student̊u do rozvrhové
komise. Daľśı drobné návrhy J. Muśılek zašle ṕısemně.

Hlasováńı 20 – 0 – 0
Senát postupuje statut včetně př́ıloh do druhého čteńı.

J. Kratochv́ıl a A. Ĺıska představili Pravidla hospodařeńı fakulty — úpravy oproti stávaj́ıćım pravidl̊um je
minimálńı, vesměs úprava terminologie.

Hlasováńı 20 – 0 – 0
Senát postupuje Pravidla hospodařeńı fakulty do druhého čteńı.
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Senát vzal na vědomı́ zrušeńı Pravidla pro správu majetku fakulty. Předpis neńı zapotřeb́ı, vše řeš́ı nadř́ızený
předpis univerzitńı.

V. Kuboň představil návrh nových Pravidla pro organizaci studia. Zd̊uraznil, že nadále nebude možno přestupovat
mezi programy (později oblastmi studia). Př́ıpadný přestup bude řešen speciálńımi podmı́nkami pro přijet́ı
do jiného studia. Dále proběhla bouřlivá debata o zp̊usobu odevzdáváńı závěrečných praćı — pouze elektro-
nicky/elektronicky a ṕısemně, pevná vazba/rozebiratelná vazba, náklady na tisk ponese i nadále student/ponese
fakulta.

Hlasováńı 19 – 0 – 0
Senát postupuje Pravidla pro organizaci studia do druhého čteńı.

F. Chmeĺık představil nový Disciplinárńı řád pro studenty MFF UK. Zd̊uraznil, že vzhledem k očekávané stálosti
tohoto předpisu je tento navrhován jako komplexńı text, který opakuje řadu ustanoveńı univerzitńıho řádu.

Hlasováńı 19 – 0 – 0
Senát postupuje Disciplinárńı řád pro studenty MFF UK do druhého čteńı.

F. Chmeĺık představil nová Pravidla pro konáńı státńı rigorózńı zkoušky. Opět jsou tato pravidla koncipována
jako komplexńı dokument. V rozpravě nezazněly žádné připomı́nky.

Hlasováńı 19 – 0 – 0
Senát postupuje Pravidla pro konáńı státńı rigorózńı zkoušky do druhého čteńı.

F. Chmeĺık představil nová Pravidla pro přiznáváńı stipendíı na MFF UK. Tato pravidla pokrývaj́ı veškerá
možná stipendia, ideově se však nic nezměnilo. Zazněl návrh o doplněńı formulace pro uváděńı poděkováńı za
podporu fakulty přes SFG.

Hlasováńı 18 – 0 – 0
Senát postupuje Pravidla pro přiznáváńı stipendíı na MFF UK do druhého čteńı.

J. Kratochv́ıl představil nový Volebńı řád AS MFF UK. V rozpravě nepadly závažněǰśı připomı́nky.

Hlasováńı 18 – 0 – 0
Senát postupuje Volebńı řád AS MFF UK do druhého čteńı.

J. Muśılek představil nový Jednaćı řád AS MFF UK. V rozpravě byla kromě drobnost́ı diskutována zejména
procedura hlasováńı per rollam a doporučeńı.

Hlasováńı 18 – 0 – 0
Senát postupuje Jednaćı řád AS MFF UK do druhého čteńı.

J. Trlifaj představil nový Jednaćı řád vědecké rady. V rozpravě nepadly závažněǰśı připomı́nky.

Hlasováńı 18 – 0 – 0
Senát postupuje Jednaćı řád vědecké rady do druhého čteńı.

J. Trlifaj představil nová Pravidla habilitačńıch a jmenovaćıch ř́ızeńı na MFF UK. V rozpravě nepadly závažněǰśı
připomı́nky.

Hlasováńı 18 – 0 – 0
Senát postupuje Pravidla habilitačńıch a jmenovaćıch ř́ızeńı na MFF UK do druhého čteńı.

J. Pavl̊u navrhuje sjednoceńı názv̊u všech předpis̊u tak, aby obsahovaly náležitost k MFF UK. Legislativńı
komise vypracuje správnou formulaci.

9. Předkládáńı strukturované zprávy o výsledćıch studentské an-
kety

SKAS upozorňuje na
”
Řád pro hodnoceńı vzdělávaćı činnosti studenty a absolventy Univerzity Karlovy“, který

(1) ř́ıká, že na obsahové př́ıpravě hodnoceńı se pod́ılej́ı také studenti pověřeńı akademickým senátem fakulty

4



a (2) ukládá děkanovi poskytnout AS fakulty a rektorovi zprávu o pr̊uběhu a využit́ı výsledk̊u hodnoceńı
vzdělávaćı činnosti studenty a absolventy, která byla na fakultě v daném akademickém roce uskutečněna, formou
strukturované zprávy. Rozsáhlá diskuse vyjasnila zejména postoj SKASu k bodu (2), kde by si SKAS přál
zveřejňováńı využit́ı výsledk̊u ankety, pokud možno včetně vyjádřeńı př́ıslušného pracovǐstě.

10. Různé

Daľśı zasedáńı bude svoláno na 24. května 16.00, jednáńı se zúčastńı pan rektor.

Jednáńı bylo ukončeno ve 23.45.

Zapsal J. Pavl̊u.
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